
 واکنش باشگاه 
به اعتراض یحیی؛ 

نامه به تاج
بــه نظــر می رســد اعتراض هــای 
بــه  ی  گل محمــد یحیــی 
باشــگاهش و اینکــه چــرا در 
ی  ی هــا یز مه ر نا بر ل  قبــا
عجیــب ســازمان لیــگ ســکوت 
تــا  شــده  عــث  با  ، نــد ه ا کرد
خیلــی  لیس  پرســپو ه  شــگا با
ســریع واکنــش نشــان داده و  
دنبــال اعتــراض رســمی در ایــن 

. شــد با ص  خصــو
باشــگاه پرســپولیس بــه دنبــال 
آنکــه در یــک مــاه اخیــر برنامــه 
ر  یــن تیــم دچــا رهــای ا دیدا
تغییراتــی شــده و پاســخ رســمی 
از ســهیل مهــدی رئیــس کمیته 
مســابقات سازمان لیگ نگرفته 
و همچنیــن در زمینــه برگــزاری 
بازی دوســتانه سپاهان با زنیت 
روسیه در کوران مسابقات لیگ 
برتر، به صورت رســمی با رئیس 
فدراســیون فوتبال مکاتبه کرد. 
ایــن باشــگاه بــا ارســال نامــه ای 
بــه مهــدی تــاج و همچنیــن رضا 
کشوری فرد سرپرست سازمان 
لیــگ مراتــب اعتــراض خــود به 
مــوارد اشــاره شــده را مطــرح 

کــرده اســت.
 

هوادار هم رویه 
ایرالکو را پیش 

گرفت!
 با توجه به مشــکلات داوری در 
بــازی فولاد – پرســپولیس، کادر 
فنــی و مدیــران تیــم آلومینیــوم 
اراک قبل از بازی با پرســپولیس 
اعلام کردند نگــران داوری بازی 
بــا پرســپولیس هســتند کــه این 
مســأله در داوری بــازی دو تیــم 
تأثیــر منفــی گذاشــت و البتــه 
بــه ســود ســیدمهدی رحمتــی و 
تیمش شــد. حالا همین رویه را 
تیــم هوادار هــم در پیش گرفته 
و عجیب اینکه حالت رســمی تر 
بــه خود گرفتــه. باشــگاه هوادار 
تهــران قبــل از دیــدار ایــن تیــم 
مقابــل پرســپولیس، بیانیــه ای 
علیه باشــگاه پرسپولیس صادر 
و اعــلام کــرد نگــران اتفاقــات 
ایــن مســابقه اســت. پــس از 
ایــن اتفــاق اعــلام شــد باشــگاه 
پرســپولیس قصد دارد به زودی 
از باشــگاه هوادار و بخش روابط 
ســیون  بــه فدرا ن  آ عمومــی 

فوتبــال شــکایت کنــد.
 

بدهی 1/5 
میلیاردی به هتل

باشــگاه پرسپولیس که این روزها 
لــی شــده  درگیــر مشــکلات ما
است، نتوانســته بدهی خود را به 
یکــی از هتل هــای تهران پرداخت 
کند و همین موضوع باعث شــده 
اعضــای تیــم پرســپولیس قبــل 
از بــازی بــا هــوادار بــا وســاطت 
مدیــران باشــگاه در هتل مســتقر 

شــوند.
ایــن باشــگاه بابت حضــور اعضای 
تیمش در اردوهای پیش از بازی و 
حضور برخی بازیکنان خارجی اش 
بــه یکــی از هتل هــای تهــران یــک 
میلیــارد و ۵۰۰ میلیــون تومــان 
بدهــی دارد کــه هنــوز موفــق بــه 
پرداخت این بدهی نشــده اســت. 
در چند روز اخیر چک ۵۰۰ میلیون 
تومانــی باشــگاه کــه در وجــه ایــن 
هتــل صــادر شــده بــود برگشــت 
خــورده و موعــد یــک چــک یــک 
میلیــاردی دیگر پرســپولیس برای 
این هتل هم چند روز دیگر اســت 
کــه هنــوز منابــع لازم بــرای تأمیــن 
ایــن مبلــغ فراهم نشــده اســت. با 
وجــود این مشــکل در تماســی که 
پیــش از بــازی بــا هــوادار از ســوی 
مدیــران پرســپولیس بــا مدیــران 
هتــل مذکــور برقــرار شــد، اعضای 
تیــم پرســپولیس در هتل پذیرش 
شــدند امــا بــرای روزهــای آینــده 
پرسپولیســی ها بایــد فکــری بــه 
حــال پرداخــت این بدهــی بکنند.

 zخبر

سیامک نعمتی

همچنان خارج از لیست

 بــه نظــر مــی رســد مشــکلات بیرون مانــدن در نیم فصــل همچنــان گریبان او 
را گرفتــه  و بــه ایــن زودی هــا  حتــی بــه  لیســت 20  نفــره تیمش هم نمی رســد. 
ســیامک بعــد از بــازی بــا ایرالکــو بــه تمرینــات پرســپولیس برگشــت امــا نه در 
بــازی آبــادان و نــه در دیــدار دیــروز در لیســت 20 نفــره تیمــش قــرار نگرفت.با 
ایــن شــرایط کار نعمتــی برای حضور در لیســت تیمــش در بازی های آینده هم 
دشــوار خواهد بود چرا که باید کار بزرگی انجام دهد تا نظر یحیی را برگرداند.

مهدی ترابی

بالاخره نیمکت نشین شد

 نمایش ضعیف شــماره 9 پرســپولیس  در دو ســه بازی اخیر بالاخره باعث 
شــد تــا یحیی تصمیــم قاطعی در مــورد او گرفته و نیمکت نشــین اش کند. 
ترابی بعد از بازگشــت از محرومیت یک جلســه ای نمایش های ضعیفی در 
ســه بــازی گذشــته ارائــه کرد و دیــروز برای نخســتین بار در ایــن فصل بازی 
را از روی نیمکــت شــروع کــرد.او تنهــا در بــازی مقابــل ذوب آهــن بــه خاطر 

محرومیــت حضور نداشــت ودرهــر 18 دیدار دیگــر فیکس بود.

وحدت هنانوف

از ترکیب اصلی به سکو!

 اواخر نیم فصل اول و در شرایطی که یحیی به سیستم بدون مهاجم روی 
آورده بــود و دانیــال یــک خــط جلوتر بازی می کــرد ، وحدت هنانوف در چند 
بــازی بــه عنــوان بازیکن جانشــین  به میدان رفت و خــوب کار کرد و در یکی 
دو بازی هم فیکس شــد اما در بازی دیروز حتی به لیســت 20 نفره تیمش 
هم نرسید و خط خورد.هنانوف در حالی خط  خورد که نیمکت پرسپولیس 

مدافع راســت ذخیره نداشــت و بیشتر نفرات هافبک و مهاجم بودند.

      سه شنبه  25 بهمن 1401  سال بیست و ششم  شماره 7248  

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

خرید مهاجم جدید پرسپولیس 
را با در نظر گرفتن همه موارد 

چگونه ارزیابی می کنید؟
پرســپولیس حتماً به جذب مهاجم 
جدید نیاز داشــت بــه همین دلیل 
اقــدام ســرمربی باشــگاه کامــلاً 
مناســب و مثبــت بــوده اســت. بــا 
توجــه بــه رزومــه قــوی و تیم هــای 
خوبــی کــه مهاجــم برزیلــی در آن 
حضور داشــته، مربی پرســپولیس 
تصمیــم بــه جــذب مهاجــم برزیلی 
گرفــت و از ایــن رو بایــد نســبت 
بــه خریــد جدیــد خوشــبین بــود و 
مثبــت فکــر کــرد و آن را بــه فــال 

نیــک گرفــت.
 اما فکر نمی کنید با توجه 

به مدت زمان زیادی که پریرا 
بازی نکرده تا او شرایط لازم را 
پیدا کند، فصل تمام می شود؟

اگــر ایــن بازیکــن در بــازی مقابــل 
صنعــت نفــت بــازی نکــرد بــه ایــن 
دلیــل بــود کــه فــرم دلخــواه مربــی 
را نداشــت چــه بســا کــه هــر بازیکن 
دیگــری هــم بــود بــرای رســیدن بــه 
هماهنگــی و آداپتــه شــدن بــا ســایر 
بازیکنــان تیمــش نیــاز بــه زمــان 
داشــت. بنابرایــن بیــرون مانــدن 
پریرا از لیســت بازی در آبادان کاملاً 
طبیعــی بــود. موضوعی کــه اگر چند 
بــازی دیگــر هــم تکــرار شــود اصــلاً 
عجیب نیســت و به ایــن دلیل نباید 
خرید جدید ســرمربی پرسپولیس و 
باشــگاه را زیر ســؤال برد و نسبت به 
مثبت بودن اقدام انجام شده شک 
و تردیــد و ســوءظن وارد ســاخت. 
در مــورد آمــاده شــدن پریــرا هــم 
مــن خوشــبینم چــون او متعلــق بــه 
کشــوری اســت کــه مهــد فوتبــال 
دنیاســت. پــس بــه خاطر اســتعداد 
بازیکــن برزیلــی و لیــگ و تیم هایــی 

کــه پریرا در آنها بازی کرده اطمینان 
دارم کــه پریــرا زود بــه فــرم مطلــوب 
خواهــد رســید و در کوتاه ترین زمان 
ممکــن آمــاده خواهــد شــد و با بازی 
در زمان های کم در یک ســوم پایانی 
بازی هــای فصــل قــادر خواهــد بــود 
بــا بهتریــن شــرایط ممکــن و کارایی 
بتوانــد بــرای پرســپولیس بــازی کند 
و ســودش در نهایــت متوجــه نتایــج 

تیــم شــود.
 اما جدا از گلزنی به نظر 

پرسپولیس در زمینه موقعیت 
ساختن هم با مشکلات زیادی 

مواجه است؟
اگــر بخواهیــم ایــده آل فکــر کنیــم 
حتمــاً بــه ایــن مســأله می رســیم که 
پرســپولیس بــه یــک هافبــک طراح 
ششــدانگ و درجــه اول نیــاز دارد. 
بازیکنــی کــه بــه معنــای واقعــی در 
خــط میانــی نظــم خیلی خوبــی را در 
خــط میانــی بــه وجــود بیــاورد. البته 
ســروش و چند هافبک میانی خوب 
دیگر در پرســپولیس هســتند اما ما 
بــه هافبکــی ششــدانگ و طــراح که 
تعــادل و بازیســازی را در خط میانی 
برقــرار کنــد، نیــاز داریــم. بازیکنــی 
کــه بتوانــد مشــکل خلــق موقعیــت 
در پرســپولیس کــه جــدا از کــم گل 
زدن یکــی از مشــکلات اساســی 
پرســپولیس اســت را بــه حداقــل 

برســاند.
 چرا از کناره های پرسپولیس 

و وینگرهای نامی این تیم 
هم بازیسازی کمی را شاهد 

هستیم؟
صادقــی کــه مــدت زیــادی مصدوم 
یکــن  ز با چنــد  و  بــی  ترا و  د  بــو
کنــاری دیگــر بــه دلایــل مختلــف 
نتوانســته اند از جناحین ارسال های 
خوبی داشــته باشــند که حتمــاً باید 
در تمرینــات ایــن مشــکل برطــرف 
شــود تــا در موقعیت ســازی بــه 

پرســپولیس کمــک شــود.

 شما در حالی از جذب طراح 
ششدانگ صحبت می کنید 

که شاید چنین بازیکن کاملی 
در فوتبال ایران وجود نداشته 

باشد.
شــاید ایــن گونــه باشــد امــا بــه هــر 
حال پرســپولیس بــه بازیکنی مانند 
محســن عاشــوری یا کریــم باقری یا 
علــی پروین که قبلاً در میانه میدان 
پرســپولیس بــه ماننــد یــک ژنــرال و 
همــه کاره بازی می کردند، نیاز دارد. 
بازیکنــی کــه عــلاوه بــر بازیســازی و 
ایجــاد تعادل و تــوازن در خط میانی 
در شــوتزنی و ســایر موارد به معنای 

واقعــی تیــم را رهبــری کند.
 در رابطه با قرعه پرسپولیس در 

جام حذفی و رویارویی با سپاهان 
چه صحبتی دارید؟

قرعه ســختی بــه پرســپولیس خورد 
امــا به نظرم شــخصیت بزرگ یحیی 
و بازیکنانــش ایــن اجــازه را بــه مــا 
می دهــد کــه به شکســت ســپاهان 
حتی در اصفهان خوشــبین باشــیم. 
پرســپولیس در صــورت شکســت 
ســپاهان گام بلنــدی بــرای قهرمانی 
بر خواهــد داشــت چــه بســا کــه این 
موفقیــت شــانس دبــل کــردن در 
نــی را هــم بیشــتر خواهــد  قهرما

ســاخت.
 یعنی در لیگ هم شانس 

قهرمانی پرسپولیس را زیاد 
می دانید؟

حتمــاً همیــن طــور اســت. بــه نظرم 
پرسپولیس شــانس اصلی قهرمانی 
لیــگ اســت. البتــه بــا درصــد کمتــر 
رقیــب  ی  بــرا نــی  نس قهرما شــا

ســنتی اش را هــم قائــل هســتم.
جــدا از دو تیمــی کــه گفتــم بــرای 
تیم هــای دیگر بالای جدول شــانس 
چندانی قائل نیستم و معتقدم حتی 
تیمــی مانند ســپاهان هم در نهایت 
در جایگاهــی بعــد از پرســپولیس و 

اســتقلال قــرار خواهــد گرفت. 

فرامرز میرزایی مهاجم اســبق پرســپولیس معتقد اســت مهاجم برزیلی جدید حتماً با کارشناســی انتخاب شــده و یحیی گل محمدی 
بــا توجــه بــه رزومــه موفــق ایــن بازیکن در خصوص او حتماً همه جوانب را در نظر گرفته اســت. به همین دلیل این پیشکســوت ســرخ 

حضــور پریرا در پرســپولیس را کاملاً مثبــت ارزیابی می کند.

انتظاری: تابعیت دی کارمو اشتباهاً برزیلی 
صادر شده بود

پریرا  فوتبال بلد است
ســهراب انتظــاری مهاجــم اســبق پرســپولیس معتقــد اســت پرســپولیس باید بــه بازیکنان تیم هــای پایه خــودش اتکا 
داشــته باشــد تــا بــه طــور کلی در ســال های آینــده از حیث بازیکنــان جدید تیم های دیگــر و حتی خارجی بی نیاز شــود. 

در رابطــه بــا مســائل مختلفــی کــه پیرامــون تیم پرســپولیس وجــود دارد گفت و گویی با انتظاری داشــتیم.

در رابطه با جذب پریرا و 
تأثیر گذاری این بازیکن در 
پرسپولیس چه توضیحی 

دارید؟
 ما که خیلی شناخت از این مهاجم 
نداریــم امــا هر چه که هســت نباید 
زود راجــع بــه پریــرا قضاوت داشــته 
باشــیم چــون به هــر حــال بازیکنان 
برزیلی بازیکنان خوبی هستند و به 

کار تیم هــای دیگــر می آیند.
اما قبلاً سابقه داشته که 

پرسپولیس مهاجم برزیلی 
بگیرد که هنوز هم حرف و 
حدیث پشت سر او خیلی 

زیاد است!
فکــر کنــم دی کارمو، برزیلــی نبود و 
شناســنامه اش و تابعیتش اشتباهاً 
بــرای کشــور برزیــل صــادر شــده 
بــود؛ بازیکنــی کــه همــان لقــب 
پرنده فــروش بــرای او بهتریــن بــود.

در رابطه با حضور عیسی و 
تأثیر گذاری اش در پرسپولیس 

چه صحبتی دارید؟
بــی  خو خیلــی  جــم  مها عیســی 

اســت کــه در حــال رســیدن بــه فرم 
مطلــوب اســت و اگــر ایــن مهاجــم 
گلــزن بــه فــرم مطلوب برســد حتماً 
بــا توجــه بــه تجربــه موفقــی کــه در 
پرســپولیس دارد قــادر خواهــد بود 
بهتریــن کارایــی را برای پرســپولیس 
داشــته باشــد. در هر حال امیدوارم 
بعــد از بــه فــرم رســیدن دیاباتــه، 
عیســی هــم هــر چــه زودتــر بــه فرم 
مطلــوب برســد و خــط حملــه تیم را 

بــه شــرایط خوبــی برســاند.
در رابطه با پریرا فکر نمی کنید 
او تا به فرم مطلوب برسد این 

فصل تمام شده؟!
یکنــی  ز با یــرا  پر می کنــم  فکــر 
فوتبال بلــد اســت و در کوتاه تریــن 
زمــان ممکــن بــه فــرم مطلــوب و 
دلخواه مربی دست خواهد یافت و 
نقــش خودش را بخوبی ایفا خواهد 

کــرد.
 بازی پریرا و دیاباته که هر 
دو ظاهراً مهاجمان سرزنی 
هستند مشکلی را به وجود 

نخواهد آورد؟
بــه هــر حــال مــا شــناخت کاملــی 
از بــازی پریــرا نداریــم امــا آن طــور 
کــه شــنیده ام ایــن بازیکــن برزیلــی 
جــدا از ســرزنی در روی زمیــن هــم 
توانایی هــای خوبــی دارد. دیاباتــه 
نیــز جــدا از ســرزنی در روی زمیــن 
هــم خــوب کار می کنــد از همیــن رو 
معتقــدم ســبک بــازی دو مهاجــم 
خارجــی پرســپولیس فقــط ســرزنی 
نیســت و اگــر مربــی ترجیــح دهــد 
دو مهاجــم خارجــی پرســپولیس 
قــادر هســتند به نحو احســن نقش 

خودشــان را ایفــا کننــد.
چرا بازیکنان کناری 

پرسپولیس در ارسال ها خیلی 
موفق عمل نمی کنند؟!

واقعــاً بــرای مــن خیلــی عجیــب 
اســت دانیال که بازیکنی بسیار 
رونــده اســت خیلــی کم نفــوذ و 
ارســال هایش هــم خیلــی کــم 
اســت. در ســمت چــپ هــم 
فکــر می کنــم اگــر امیــری در 
پســت وینگــر چــپ بــازی 
کنــد خیلــی بهتــر اســت تــا 
اینکه در پســت هافبک 
چــپ بازی کند. در هر 
صــورت امیــدوارم در 
بازی هــای آینــده جدا 
از ســاختن موقعیــت 
فبــک  ز ســوی ها ا
میانــی در ارســال ها 

هــم خیلــی قــوی کار کنیــم.
بعضی ها معتقدند پرسپولیس 

برای فصل بعد به خانه تکانی 
نیاز دارد شما هم با این نظر 

موافقید؟
هــر بازیکنــی کــه ســابقه حتــی یــک 
روز بــازی در پرســپولیس را هــم 
داشــته باشــد قابــل احتــرام اســت 
امــا ایــن یــک واقعیــت در فوتبــال 
روز دنیاســت کــه فوتبــال متعلــق 
بــه جوان هاســت مثــلاً زمانــی کــه 
رونالــد کومــان مربــی بارســا بود یک 
پوست اندازی گسترده را انجام داد و 
خیلی از بازیکنان مانند پدری، گابی 
و فاتی را به بارسا آورد که همین الان 
هــم شــاهدیم بارســا روی کاکل این 
بازیکنــان جــوان می چرخد از همین 
رو حتماً پرسپولیس باید سال آینده 
بازیکنان جوانی را استخدام کند که 
ســال ها بتواند از آنها اســتفاده کند.
اما استفاده از بازیکنان جوان 

هم مانند شمشیر دولبه 
است که گاهاً این بازیکنان 

نمی توانند خودشان را خوب 
نشان دهند.

بازیکــن جــوان بــرای تیــم حتــی یک 
تیــم بــزرگ یــک غنیمت اســت. چه 
بســا کــه مــا شــاهد بودیــم بازیکنــی 
ماننــد عمــری توانســت خــودش را 

خیلــی خــوب نشــان دهــد.
اما همین عمری بعد از سه 

بازی گلزنی نتوانسته خودش را 
در بازی های اخیر پرسپولیس 

نشان دهد!
عمــری بازیکــن خوبــی اســت و 
فکــر می کنــم نمایــش خوبــی 
داشــته اســت. در حــال حاضــر 
هــم فکر می کنــم بازیکنان جوان 
تیــم بایــد از این بازیکــن حمایت 
بیشــتری کننــد و بــه او کمــک 
کننــد در مســیر خــودش موفــق 
عمــل کنــد. ســرمایه گذاری روی 
جوان هــا هــم تأثیر گــذار بــوده 
خصوصاً امســال که پرسپولیس 
جوان هــای خیلی خوبی داشــته؛ 
بازیکنانــی که در ســال های آینده 
می تواننــد بهتریــن ثمــره را بــرای 
پرســپولیس در فصــول آینــده 
داشــته باشــند. بــه نظــرم حتمــاً 
اگــر از اســتعدادهای خودمــان 
اســتفاده کنیم ثمره خیلی خوبی 
بــرای ما خواهند داشــت و ما را از 
خریــدن مهره های تیم های دیگر 
حتــی بازیکنــان خارجــی بی نیــاز 
نــی  خواهنــد ســاخت؛ بازیکنا
کــه بــه جهــت ســاخته شــدن در 
باشــگاه پرســپولیس قطعــاً بــا 
عــرق و تعصــب بیشــتری بــرای 
پرســپولیس بــازی خواهنــد کرد.

چرا بازی های پرسپولیس کم 
گل تمام می شود؟!

فکــر می کنــم اگــر در یکــی دو بــازی 
پرســپولیس پــرگل برنــده شــود 
بازیکنــان از لحــاظ روحــی شــرایط 
بهتــری پیــدا کــرده و بــا نتیجه خوبی 

پیــروز خواهنــد شــد.

میرزایی: پریرا خیلی زود به فرم ایده آل می رسد

پرسپولیس در خط میانی 
یک ژنرال نیاز دارد
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خبر نگار
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